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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2011.  október  18-án 
15:00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Juhász Sándor polgármester,  Dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás Elvira, 
Dzsupin Imréné, Szalai Gábor, Szente Béla, Dr. Pácziné Félix Anna képviselők

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. Külön köszönti dr. Jenei Andrást és Dr. Zsingor 
Anna fogorvosokat.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 7 fő képviselő jelen van. A jegyzőkönyv 
hitelesítésére felkéri Szente Béla és Borbás Elvira képviselőket. A jegyzőkönyv vezetésére 
felkéri Derján Hajnalkát. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendet fogadják el. 

A Képviselő-testület a napirendre, a jegyzőkönyv-hitelesítők, valamint a jegyzőkönyvvezető 
személyére tett javaslatot 7 igen szavazattal elfogadja.

1.) Tsp. Előterjesztés fogászati alapellátással kapcsolatos bizottsági javaslatokra

Juhász Sándor: mindenki megkapta az anyagot, amelyben leírja a Jenei doktor, hogy milyen 
feladatokat látna el. Eddig Dr. Némedy Edit látja el a fogorvosi rendelést, aki Monoron bérel 
egy fogorvosi rendelőt. Vele Monoron felmondták a bérleti szerződést, de ezt a fogorvosnő 
nem jelezte ezt időben, csak augusztusban értesítette az önkormányzatot. A doktornővel még 
mai napig van egy élő szerződése az önkormányzatnak, abban pedig az van, hogy rendkívüli 
felmondást is alkalmazhatnak, 

Dr. Jenei András: abban az esetben valóban így van, ha valamilyen oknál fogva történik és 
nem  adásvétel  miatt.  Akkor  szükséges  felmondani  a  feladatátadási  szerződést.  A 
feladatátadási szerződés abban az esetben, ha adásvétel történik a praxissal kapcsolatban, ha a 
képviselő-testület  elfogadja  a  vevőt,  abban  az  esetben  közös  megegyezéssel  megszűnik  a 
szerződés. 

Vargáné  Vass  Éva: szükség  van  arra,  hogy  a  képviselő-testület  hozzájáruljon  ennek  a 
szerződésnek a létrejöttéhez.

Dr. Jenei András: a szerződésben, amelyet beadtak, benne van az a pont, hogy az adásvételi 
szerződés kizárólag akkor jön létre, ha a képviselő-testület határozatot hoz erről. Két orvos 
köt egymással egy adásvételi szerződést, viszont ha a képviselő-testületnek nem felel meg az 
új vevő, akkor nincs adásvétel. Az hiba volt a Némedy doktornő részéről, - amiről ők nem is 
tudtak-, hogy nem egyeztetett előre az önkormányzattal. 

Juhász Sándor: már tárgyalt a Jenei doktorral, aki hajlandó lenne arra is, hogy Monorierdőn 
kialakít  egy  rendelőt.  Ami  anyagot  felhasznál  az  épület  belsejének  vagy  külsejének  a 
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kialakításához, azt az önkormányzatnak kellene kifizetnie, és van a bérleti díj. A doktor úr a 
saját  berendezését  hozná és az orvosi rendelőt kompletten felszerelné.  Az eszközhasználat 
karbantartási díjhoz is szeretné a doktor úr, ha az önkormányzat hozzájárulna. 
Arról kellene döntést hozni, hogy a két orvos közötti adásvételi  szerződéshez hozzájárul a 
testület és dönteni kell arról is, hogy a fogorvosi rendelő finanszírozása hogyan történjen. 

Vargáné Vass Éva: ügyrendi kérdésben kér szót. Lehetőség van arra, hogy a tárgyalást úgy 
hajtsa végre a testület, hogy kérdéseket intéz a meghívottakhoz és a döntését a későbbiekben 
hozza meg. 

Juhász Sándor: 6 hónap a helyettesítés. Most ismét fel fogják szólítani a Némedy doktornőt, 
hogy  lássa  el  a  szerződésben  rögzítettek  szerint  a  feladatát.  6  hónap  az,  hogy  a  praxis 
visszaszálljon az önkormányzatra. Kérdése, hogy mi lenne, ha az 6 hónapig Üllőn lenne a 
helyettesítés, így a praxis nem kerülne egy forintba sem. Az összeget inkább az orvosi rendelő 
kialakítására kellene fordítani. 

Dr. Jenei  András: a  korábbi  testületi  ülésen a  testület  a véleményét  elmondta.  Azóta az 
adásvételi  szerződésnek  az  anyagi  részét  módosították  a  doktornővel.  Itt  nem  egy 
praxisadásvétel történik. Ha nem történik adásvétel, abban az esetben a Némedy doktornőn 
keresztül történik minden dolog, ami számára ellenőrizhetetlen, és ez neki nem jó. Nem lenne 
jó egy össze-vissza számlázás.
Az  egyenes  utak  érdeklik,  az  érdekli,  hogy  ha  megvan  a  helység,  szeretne  egy  rendelőt 
csinálni és ott szeretne egy nagyon jó ellátást biztosítani.

Vargáné  Vass  Éva: kérdése,  hogy  a  fogorvosi  működtetési  jog  adásvételi  szerződés  c. 
dokumentumban a vevő Zsingor Anna doktornő, a mai napon pedig a Szép és Ép Fog Kft. 
vállalásai kerültek becsatolásra. Mi köze a kettőnek egymáshoz?

Dr. Jenei András: elmondja, hogy van egy praxis tulajdonos, Dr. Zsingor Anna. Van egy 
üzemeltető  a  Szép  és  Ép Fog Kft.  A Kft.  alkalmazásában  áll  a  Dr.  Zsingor  Anna.  Ez  a 
doktornő gazdasági formája. 

Vargáné Vass Éva: kérdése, hogy mi köze nekik a Szép és Ép Fog Kft-hez.

Juhász Sándor: mert a Kft. köti meg az OEP-pel a finanszírozási szerződést. 

Dr. Jenei András: mert a Kft. az üzemeltető. 

Vargáné Vass Éva: kérdése, hogy mi szükség van közvetítőre. Tulajdonos a doktornő a Kft-
ben?

Dr.  Jenei  András: nem tulajdonosa,  de  egy kft-ben  lehet  valaki  más  formában  is,  mint 
tulajdonos. Pl. alkalmazott. 
Nem a Zsingor doktornő, hanem a Némedy doktornő kapja a finanszírozást. 
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De neki nincs gazdasági formája. Ők több helyen így működnek. 

Szalai Gábor: nem félő-e az, hogy kötnek egy szerződést a Kft-vel, akik később felmondják 
a szerződést a Zsingor doktornővel.

Juhász Sándor: ha pl. a Zsingor doktornő azt mondja, hogy kilép ebből a Kft-ből, akkor a 
doktor úr azonnal köteles másik orvosról gondoskodni, aki ellátja a feladatot. 

Dr.  Páczi  Antal: nem ért  egyet,  mert  a  praxist  a  doktornő  veszi  meg,  akkor  neki  kell 
gondoskodnia a helyettesítésről. 

Dr. Jenei András: az ellátási szerződést a Szép és Ép Fog Kft. köti, és a vezetőjének kell 
gondoskodnia a helyettesről. 

Dr. Páczi Antal: nem látja teljesen át. Jelenleg a praxisjog a Némedy doktornőé. A doktornő 
kb.  két  hónapja  nem  teljesíti  a  feladatát,  a  szerződést  megszegte.  Közben  történt  egy 
adásvétel, ami még nem történt meg, mert nem adták rá az áldásukat. Elmondja, hogy nem a 
doktornő ellen van kifogásuk, csak nem érti, hogy a doktornő kapja a praxisjogot, tehát ő 
felelős mindenért, az ellátásért, helyettesítésért. Kérdése, hogy akkor hogy jön ide a Kft.?

Dr.  Jenei  András: ez  kizárólag  üzemeltetési  forma.  Ők  együtt  dolgoznak,  az,  hogy  a 
doktornő nem tulajdonos benne, az olyan, hogy manapság 15 perc alatt lehetne is tulajdonos. 
De nem célja  ez a  dolognak,  mert  a  Kft.  tulajdonosa ő maga.  Máshol  is  hasonló módon 
üzemeltetnek praxisokat. Van egy praxis és annak van egy felelőse. Az üzemeltetési formát a 
cég biztosítja. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy ki fog szerződést kötni az OEP-pel?

Dr. Jenei András: a Kft. 

Dr. Páczi Antal: az OEP azzal köthet szerződést, akié a praxisjog. 

Dr. Jenei András: máshol is így működnek. Tapasztalatból beszél, azért tudja, hogy az OEP 
az üzemeltető céggel köt szerződést. A praxisjog egy megfoghatatlan dolog. A praxisjogból 
akkor lesz praxis, ha valaki gazdasági társaságot tesz mögé, eszközt tesz mögé, akkor lesz ez 
működő rendelő. 

Vargáné  Vass  Éva: a  testület  rendelkezésére  bocsátottak  egy,  a  működést  engedélyező 
szervezet honlapjáról levett, „működtetési jog, praxisjog engedélyezése”c. tájékoztatót.  A 2. 
bekezdés utolsó mondata: a működtetési jog olyan, személyhez kapcsolódó vagyoni értékű 
jog,  amely  jogszabályban  meghatározott  feltételek  fennállása  esetén  elidegeníthető  és 
folytatható.  Nem kaphat  működtetési  jogra  vonatkozó  engedélyt,  az  a  kérelmet  benyújtó 
háziorvos, aki működtetési joggal már rendelkezik. 
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Dr. Jenei András: amit felolvasott a jegyző az teljes mértékig így van, ez azt jelenti, hogy 
egy orvosnak nem lehet több praxisjoga. A Zsingor doktornőnek egyenlőre nincs praxisjoga. 
Az, hogy a gazdasági forma, egy kft. az más, de a praxisjog soha nem lesz a Kft-é.

Juhász Sándor: a praxisjog mindenképpen a Zsingor doktornőé, mivel ő nem rendelkezik 
olyan háttérrel, hogy ki tudjon alakítani rendelőt és üzemeltetni tudja, ezért fordult ehhez a 
Kft-hez, mert ez a Kft. ezt neki megfinanszírozza. 

Vargáné  Vass  Éva: kérdése,  hogy  mi  történik  akkor,  hogyha  a  doktornő  foglalkozatási 
jogviszonya megszűnik a Kft-nél. A praxisjog továbbra is a doktornőé. Kinek lesz ebben az 
esetben területi ellátási kötelezettsége?

Dr. Jenei András: a doktornőnek van ilyen joga.

Vargáné Vass Éva: akkor miért kötne az önkormányzat szerződést a Kft-vel?
Az OEP bárkivel köt szerződést. 

Dr. Páczi  Antal: utána fognak járni,  hogy ez így járható út-e.  A Némedy doktornő nem 
végezte el a feladatát,  rendkívüli felmondással is fel lehet neki mondani és akkor az egész 
működtetés és az egész felelősség az önkormányzatra száll rögtön. A Jenei doktor ajánlata 
egy korrekt, jó ajánlat. 

Dr. Jenei András: elmondja, hogy nem szeretné ezt évekig húzni. Akkor vásárolnak máshol. 

Juhász Sándor: a lakosok nagy része, aki már járt Üllőn nagyon meg vannak elégedve a 
rendelővel és rendeléssel. Panasz nem érkezett, csak az utazással kapcsolatban. 

Dr. Jenei András: elmondja, hogy eredetileg Üllőn szerették volna a rendelést, de mivel volt 
a testületnek egy kérése, hogy ne legyen Üllőn, lépést tettek ennek irányába. Úgy gondolja, ő 
megtette a lépést.

Dr. Páczi Antal: ez nem szeretet kérdése, félő, hogy az ÁNTSZ nem is engedélyezi az Üllőn 
való fogászatot, mivel nagy a távolság. 

Dr.  Jenei  András: viszont  az  önkormányzatnak  kötelező  feladata  a  fogászati  alapellátás 
biztosítása. 

Vargáné  Vass  Éva: az  önkormányzati  törvény  azt  mondja,  hogy  a  fogászati  alapellátás 
biztosítása az önkormányzat kötelezően ellátandó feladata, de azt is mondja, hogy az ellátást 
az önkormányzat maga határozza meg, hogy milyen mértékben és módon látja el. 

Dr. Páczi Antal: volt benn az ÁNTSZ-nél és nem engedélyezik. 
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Dr. Jenei  András: ezért  ajánlotta  fel,  hogy nem áll  ellen  annak,  hogy Monorierdőn egy 
rendelőt létrehozzanak. 

Dr. Páczi Antal: az önkormányzatnak kell biztosítania a rendelőt. 

Vargáné Vass Éva: nem kötelessége. 

Dr. Páczi Antal: az alapellátásnál az alap dolgokat, az orvosi rendelőt és még a felszerelést is 
az önkormányzatnak kell biztosítania. 

Juhász Sándor: kérdése a Jenei doktor úrhoz, hogy mi lenne, ha kivárnák a 6 hónapot. 

Dr.  Páczi  Antal: neki  az  a  véleménye,  hogy  minél  hamarabb  oldják  meg.  Akkor  tud 
hozzájárulni a praxisjog eladásához,  ha kap egy nyilatkozatot  arról,  hogy itt  Monorierdőn 
biztosítják az ellátást záros határidőn belül. 

Dr.  Jenei  András: abban  az  esetben  tudják  megtenni  ezt  a  nyilatkozatot,  ha  azokat  a 
részleteket, amelyekről már beszéltek, azokban megegyeznek. A lehetőséget már megnézte, 
van megfelelő helyiség, a részletekben kell megegyezni. 

Borbás  Elvira: kérdése,  hogy  mibe  kerül  ez  az  önkormányzatnak.  Miből  lesz  ez 
megvalósítva. 

Dr. Jenei András: a teljes kivitelezés saját költségen, a teljes felszerelés, gépek, eszközök, 
röntgen, stb. Ezekre egy forintot sem kér az önkormányzattól, csak a szükséges anyagokat 
kéri. 

Borbás Elvira: szeretnének egy árajánlatot a költségekről, hogy tisztán lássanak. 

Dr. Jenei András: egy héten belül tud adni ajánlatot a költségekről.  A jövő heti testületi 
ülésre tudja hozni. 

Borbás  Elvira: azt  is  tudni  kellene,  hogy  a  bérleti  díj  mennyibe  fog  kerülni  az 
önkormányzatnak. Akkor tudnak majd dönteni, ha látják ezeket a kiadásokat. 

Juhász Sándor: kb. 40m2-es a helyiség. 1500-2000,-Ft között van a m2 ára. 

Vargáné Vass Éva: A szabály azt mondja, hogy lakóhelyen vagy lakóhely közelében kell 
biztosítani az ellátást. 

Dr. Jenei András: úgy tudja, hogy az önkormányzatnak kötelező az alapellátás biztosítása és 
ezáltal a helyiségnek a biztosítása., mivel helyiség nélkül nem tud az alapellátás működni. 
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Juhász Sándor: kéri a Jenei doktort, hogy készítsenek egy árajánlatot a költségekről, melyet 
a csütörtöki soros ülésen megtárgyalnának. A bérleti díjat kb. meg tudják határozni. 

Dzsupin Imréné: az is kérdés, hogy így,  hogy nem önkormányzati  tulajdon a bérlemény, 
lehet-e ott orvosi rendelő.

Dr. Jenei András:  elmondja, hogy jövő hétre elkészítik a kalkulációt, de azt is elmondja, 
hogy  ha a jövő héten nem tud a képviselő-testület döntést hozni, akkor elállnának a vételtől. 
Van  más  üzleti  lehetőség  is.  Részéről  minden  lépést  megtett,  tisztességesen  ellátták  a 
helyettesítést, de szeretné, ha már döntene a testület, az sem baj, ha nem szeretnék. 

5 perc szünet

Vargáné  Vass  Éva: szeretné  a  képviselő-testületet  tájékoztatni,  az  egészségügyről   szóló 
1997. évi CLIV.tv. 108,109,110 és 152 §-airól.   A 109§ úgy szól a tárgyi feltételrendszerről: 
az  egészségügyi  szolgáltató  tárgyi  feltételrendszerének  biztosítania  kell  az  ellátáshoz 
szükséges  követelményeket  és  meg  kell  felelnie  a  munkavégzés  feltételeire  vonatkozó 
előírásnak. Ki az egészségügyi szolgáltató? Az, aki szerződést köt az OEP-pel. Tehát a tárgyi 
feltételeket az egészségügyi szolgáltatónak, azaz annak, aki megkötötte a szerződést. A 152 § 
rendelkezik arról,  hogy a helyi  önkormányzat  feladatai  még: a települési  önkormányzat  az 
egészségügyi alapellátás körében gondoskodik, a háziorvosi, házi- gyermekorvosi ellátásról, 
fogorvosi ellátásról, az ellátáshoz kapcsolódó ügyeleti  ellátásról, védőnői ellátásról, iskola 
egészségügyi  ellátásról.  A  települési  önkormányzat  képviselő-testülete  megállapítja  és 
kialakítja az egészségügyi alapellátások körzeteit, több településre is kiterjedő ellátás esetén a 
körzet székhelyét. A helyi önkormányzat biztosítja a tulajdonában, vagy használatában lévő 
járóbeteg  szakellátást,  illetőleg  fekvőbeteg  szakellátást  nyújtó  egészségügyi  intézmények 
működését. 
Nem feltétlenül jelenti azt, hogy Monorierdőnek biztosítani kell az épületet és a szükséges 
felszerelést,  hiszen  az  egészségügyi  törvény vonatkozó rendelkezései  alapján,  pl.  a  tárgyi 
feltételek  biztosításánál,  az  egészségügyi  szolgáltató  biztosítja  a  feltételeket.  Ha  az 
önkormányzat köti meg a szolgáltatási szerződést, a kötelezettség az önkormányzatot terheli, 
de ha a praxisjog gyakorlója köt az OEP-pel szerződést, akkor neki kötelezettsége ezeket a 
feltételeket biztosítani.  A doktornővel kötött szerződésben is ez van és hozzájárultak ahhoz, 
hogy a doktornő közvetlenül az OEP-pel kössön szerződést. 

Juhász  Sándor:  olyan  döntést  kellene  hozni,  hogy  az  önkormányzat  hozzájárul  a 
praxiseladáshoz  azzal  a  feltétellel,  hogy  ő  kialakítja  a  rendelőt  és  minden  költség  ezzel 
kapcsolatban őt terheli. 

Dr. Páczi Antal: így nem fognak ide jönni, már mondták is, hogy hol a másik hely, ahová 
mennének. 
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Juhász Sándor: az előterjesztést az EKB tárgyalta és azt javasolja a képviselő-testületnek a 
fogászati alapellátással kapcsolatos döntés előkészítéséről, hogy szólítsa fel az önkormányzat 
a Némedy doktornőt, hogy a szerződés szerinti feladatait lássa el. 

A képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

185/2011.(X.18.) Kt.
határozata

Fogászati alapellátással kapcsolatos döntés előkészítéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete ismételten felszólítja dr. Némedy Edit 
doktornőt a szerződés szerinti feladatellátására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

2.) Tsp.  Előterjesztés  a  Ceglédi  Toldy  Ferenc  Kórház  és  Rendelőintézet  területi 
ellátási kötelezettsége kiterjesztés kérésének Monorierdő közigazgatási területére

Juhász Sándor: A Páczi doktorral megkeresték a ceglédi kórház igazgató főorvosát, aki nem 
zárkózik  el,  sőt  bármikor  kiadja  a  befogadó  nyilatkozatot.  Ennek  van  egy  menete.  Az 
önkormányzatnak  miután  van egy befogadó nyilatkozata,  a  ceglédi  önkormányzathoz  kell 
fordulni, hogy ők is engedélyezzék. Azután a kerepestarcsai kórházhoz kell fordulni, hogy ők 
járuljanak hozzá az ottani megszűnéshez, a kistarcsai önkormányzat képviselő-testületének is 
hozzá kell ehhez járulnia. Mikor ezek megvannak a megyei közgyűléshez kell  fordulni és ha 
az  jóváhagyta,  akkor  fordulhatnak  az  egészségügyi  miniszterhez  ezzel  a  dologgal 
kapcsolatban. Ha az egészségügyi miniszter aláírja, akkor ennek semmi akadálya nincs. Ez 3-
4 hónap alatt fog lezajlani.  Az ellátás addig Kerepestarcsán lesz. 
Közvélemény kutatás volt és nagyon sok válasz érkezett vissza. A lakosság 95%-a szeretné 
Ceglédet. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

186/2011.(X.18.) Kt.
határozata

A Ceglédi Toldy Ferenc Kórház és Rendelőintézet területi ellátási kötelezettsége
kiterjesztésének kérése Monorierdő közigazgatási területéről
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Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  kérelmet  terjeszt  elő  a  szakágban 
illetékes  minisztériumban  arra  vonatkozóan,  hogy  a  Ceglédi  Toldy  Ferenc  Kórház  és 
Rendelőintézet lássa el Monorierdő lakosságát.
Felhatalmazza  Juhász  Sándor  polgármestert  a  szükséges  adminisztratív  intézkedések 
megtételére.

Határidő: azonnal és folyamatos
Felelős: Juhász Sándor polgármester

3.) Tsp. Tájékoztató védőnői szolgálat elhelyezéséről

Juhász Sándor: mindenki tudja, hogy a védői ellátás engedélyezése december 31-ig szól. Az 
ÁNTSZ annak idején azt mondta, hogy csak abban az esetben fogja tovább engedélyezni, ha 
látja, hogy elindult az orvosi rendelő építése vagy olyan helyiséget tudnak biztosítani, ahol ez 
a feladat ellátható. Elmondja, hogy a védőnői feladat ellátása háromszor bonyolultabb, mint a 
háziorvosé.  Ismét  az  ÁNTSZ-hez  fognak fordulni  hosszabbításért,  vagy engedélyezi  vagy 
nem. Ha nem, nem tudja, milyen következményekkel fog járni. 

Dr.  Páczi  Antal: korábban,  1988-ig  volt  tanácsadó  és  az  lett  átalakítva  gyermekorvosi 
rendelővé azzal a feltétellel, hogy a tanácsadót addig megoldják ott. 
Véleménye, hogy mégis építeni kellene rendelőt, hiszen sok megoldatlan egészségügyi kérdés 
van. Pl. a 2. felnőtt háziorvosi körzet, a fogorvosi rendelő, csecsemő tanácsadó. A terv, ami 
készült az orvosi rendelőről nagyon szép, nagyon jó, de át kellene gondolni, hogy egy nagyon 
szerény körülmények között, egy szerényebb rendelőt alakítsanak ki.

Juhász Sándor: a korral ne visszafelé menjenek, hanem előre. Ennyi m2-re szükség van. Ha 
már valamit építenek, akkor azt a mai kornak megfelelően tegyék. 
Elmondja, hogy a mostani bontásnál a közbeszerzésnél, minden ajánlat érvénytelen, mivel a 
134M Ft bruttó összeget meghaladja. Ezt elfogadhatja a testület, ha biztosít még hozzá 15-
17MFt plusz pénzt, hogy az önkormányzati épület megvalósuljon. Ő nem fogja támogatni a 
polgármesteri hivatal építését. 
Visszatérve  a  napirendre,  javasolja  elfogadásra,  hogy  újból  megkeresik  az  ÁNTSZ-t  a 
védőnői szolgálat meghosszabbításának ügyében.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

187/2011.(X.18.) Kt.
határozata

Védőnői szolgálat elhelyezéséről
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Juhász Sándor polgármestert, 
hogy a védőnői szolgálat elhelyezésének ügyében meghosszabbítási kérelemmel forduljon a 
területileg illetékes ÁNTSZ-hez.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

4. ) Tsp. Előterjesztés a 184/2011.(IX.29.) Kt. határozat módosítására

Juhász Sándor:  a határozatot mindenki megkapta. 

Szente  Béla: a  korábbi  testületi  ülésen  elhangzott,  hogy  a  helyi  önkormányzati  törvény 
rendeletben a hitelállomány meg fogja haladni  a korrigált  bevételt,  kérdése,  hogy mi  lesz 
ennek a következménye. 

Juhász Sándor: az lesz a következménye, hogy többletbevételre kell szert tenni és akkor ez 
nem  fog  fennállni.  Nem  lesz  más  választás,  mint  bevezetnek  egy  adófajtát,   ha  ekkora 
fejlesztésbe kezdtek, akkor ezt meg kell lépni . 
Azért szükséges a határozat módosítása, mert az OTP-nél a 14.996.556,-Ft, nem a 22M Ft 
hitelfelvétel fog megtörténni. Az OTP a nettó összeg 80%-át finanszírozza meg. 
14.996.556,-Ft hitelt vesznek fel, a saját erő 498.278,-Ft és a hitel, amit már felvettek a 7M Ft. 
Ez összesen 22.494.834,-Ft. 
Mivel a piacnál nem valósult meg minden, ami a pályázatban ki lett írva a területrészre, ezért 
egyeztetni kell a projektmenedzserrel, hogy mi az, amit levonnak. Kérdés, hogy hogyan lesz 
kialakítva a fedett rész. 

Vargáné Vass Éva: fontos, hogy a beruházás forrásösszetételét határozták meg.

Dzsupin Imréné: kérdése, hogyha a piacnál a műszaki átadás megtörtént, de a padokat és 
fedett részt nem tudja, hogy ki kell-e még fizetni, ez benne van-e.

Juhász Sándor: erre várja a projektmenedzser válaszát.

Szente Béla: kérdése, hogy az utófinanszírozásról tudtak-e a kivitelezők.

Juhász Sándor: persze,  egyértelmű.  Már többször elhangzott,  hogy amikor  megnyerték a 
piacpályázatot azt mondták, hogy ahogy készül, benyújtják a számlát és fizetik. Erre kiderült, 
hogy utófinanszírozott. 

Szente Béla: de erről tudtak a kivitelezők is?

Juhász Sándor: természetesen. Főleg a Káta-Épszöv.
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Szente  Béla: akkor  nem  érti  miért  olyan  probléma,  ha  tudtak  róla,  hogy  akkor  fogják 
kifizetni, amikor megérkezik a pénz.

Juhász Sándor: azért, mert neki van egy fizetési határidő, ami a pályázatban ki lett írva, azaz 
30  nap.  De mivel  a  közreműködő  szervezettel  nem bírják  30  napon  belül  lehívni,  így  a 
legjobb, ha az OTP-vel megfinanszíroztatják,  minthogy később fizessenek a vállalkozónak 
kamatot. 

Sahin-Tóth Jenőné: az utófinanszírozott azt jelenti, hogy az önkormányzatnak ki kell előre 
fizetni. A vállalkozónak teljesen mindegy, hogy az önkormányzat fizet, vagy az OTP. Ezután 
tudja lehívni a támogatást. 

Borbás Elvira: javasolja,  hogy Vékony Ferencet  és Dicse Máté projektmenedzsert  hívják 
meg a soros ülésre és számoljon be arról, hogy eddig mit csinált. 

A képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodás  szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

188/2011.(X.18.) Kt.
határozata

a 184/2011.(IX.29.)Kt. határozatának végrehajtására tett intézkedések elfogadásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester és a jegyző 184/2011.
(IX.29.) Kt. határozatának végrehajtására tett intézkedéseit, az előterjesztés melléklete szerint 
(hitelkérelem  -  finanszírozható  összeg  (14.996.556  Ft)  –  és  az  alacsonyabb  beruházási 
költségre magyarázatára és a forrásösszetétel módosítására írt levél) elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
189/2011. (X.18.) Kt.

határozata 

a 184/2011.(IX.29.)Kt. határozat módosításáról
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 24.494.834 Ft összegű éven belüli 
lejáratú hitel OTP Bank Nyrt-től történő felvételéről szóló 184/2011.(IX.29.)Kt. határozatában 
szereplő  az  éven belüli  lejáratú  hitel  összegét  14.996.556 Ft-ra  módosítja.  Felkéri  Juhász 
Sándor polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

 Vargáné Vass Éva jegyző

Juhász Sándor: a folyószámlahitel 25M Ft volt, az OTP kérte, hogy hozzanak erről döntést, 
hogy ezt meg kívánják hosszabbítani.

Vargáné Vass Éva: ha ez nem került intézésre, akkor vissza kell fizetni a folyószámlahitel 
december 31-i egyenlegét. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

190/2011.(X.18.) Kt.
határozata

Monorierdő Község Önkormányzat OTP Bank Nyrt.-nél vezetett bankszámlához 
kapcsolódó folyószámla hitelkeretről

Monorierdő Község Önkormányzata  25M Ft összegű folyószámlahitel felvételéről döntött.

A hitel futamidejét 2011. december 26-től 2012.december 25-ig határozza meg.
A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat költségvetési bevételeit 
ajánlja fel. Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés időtartama 
alatt a kért hitelt és járulékait a futamidő éveiben - a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 
megelőzően  -  a  költségvetésébe  betervezi  és  jóváhagyja,  illetve  költségvetési  előirányzat 
módosításai során figyelembe veszi. 
A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  és  a  jegyzőt,  hogy  a  fenti  hitelre 
vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-nél eljárjon, az ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, a 
hitelszerződést aláírja az Önkormányzat képviseletében.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

    Vargáné Vass Éva jegyző

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén 16:35 órakor az ülést bezárja. 

K.m.f.
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Juhász Sándor

polgármester

Vargáné Vass Éva

jegyző

Borbás Elvira

jegyzőkönyv hitelesítő

Szente Béla

jegyzőkönyv hitelesítő
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